

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RESOURCES COMPANY FOR DEVELOPMENT & INVESTMENT PLC Date: 04-11-2025 03:31:35 PM Subject: Board of Directors Decisions	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الموارد للتنمية والاستثمار التاريخ: 2025-11-04 03:31:35 PM الموضوع: قرارات مجلس الإدارة
The Board of Directors, in its meeting held on 03/11/2025, decided to appoint the Vice Chairman of the Board, Mr. Mohammed Hussein Kubba, as the General Manager of the company, replacing Mr. Salwan Muzaffar Abdul-Amir, due to the latter's lack of availability for the position of General Manager.	قرر مجلس الإدارة بجلسته المنعقدة بتاريخ 2025/11/03 بتعيين نائب رئيس مجلس الإدارة السيد محمد حسين كبة مدير عام للشركة بدلا من السيد سلون مظفر عبدالامير وذلك لعدم تفرغه لمنصب المدير العام
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Alaa hussain kubba	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Alaa hussain kubba